

Ref: OOMCO/2026/0235

المرجع: ش ن ع ت ١٢٠٢٦ / ٢٣٥

Date: 19 August 2026

التاريخ: ١٩ أغسطس ٢٠٢٦

Subject: Appointment of Acting Chief Financial Officer

الموضوع: تعيين رئيس تنفيذي للشؤون المالية بالإنابة

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Oman Oil Marketing Company SAOG ("OOMCO") announces the appointment of Issa Nasser Said Al Saadi as Acting Chief Financial Officer, effective 27 August 2026, following the departure of Mr. Musaab Faris Bingaradi.

تود إدارة شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع. ("الشركة") الإعلان عن تعيين الفاضل/ عيسى بن ناصر بن سعيد السعدي في منصب الرئيس التنفيذي للشؤون المالية بالإنابة، وذلك اعتباراً من ٢٧ أغسطس ٢٠٢٦م، خلفاً للفاضل/ مصعب فارس بنجرادي.

Mr. Al Saadi brings 18 years of finance experience, including more than 12 years in leadership roles. He currently serves as Senior Manager Financial Operations at OOMCO and has extensive experience in treasury, financial operations, strategic planning, regulatory reporting, corporate governance, and finance transformation.

ويتمتع الفاضل/ عيسى السعدي بخبرة تمتد إلى ١٨ عامًا في مجال المالية، منها أكثر من ١٢ عامًا في مناصب قيادية. ويشغل حاليًا منصب مدير أول للعمليات المالية في شركة النفط العمانية للتسويق، ولديه خبرة واسعة في مجالات الخزينة، والعمليات المالية، والتخطيط الاستراتيجي، والتقارير التنظيمية، وحوكمة الشركات، والتحول المالي.

Mr. Al Saadi holds a Bachelor of Commerce and Economics (Accounting) from Sultan Qaboos University, an MBA from the University of Bedfordshire, and has completed the Chief Financial Officer Programme at London Business School.

ويحمل الفاضل/ عيسى السعدي درجة بكالوريوس التجارة والاقتصاد في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس، ودرجة ماجستير إدارة الأعمال من جامعة بيدفوردشير، كما أتم برنامج المدير المالي التنفيذي من كلية لندن للأعمال.

Yours sincerely,

Tarik Mohamed Al Junaidi

CEO

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،

طارق بن محمد الجنيدي

الرئيس التنفيذي

